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Irományszám

: Érkezett:

országgyűlési képviselő

Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László ,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgy űlésről szóló 2012. évi

XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok

benyújtani

Balog Zoltán emberi erőforrások miniszteréhez

„Mit mutatnak a pedagógusok állandó helyettesítési rendszerének statisztikái?” címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A nemzeti köznevelésről szóló törvény végrehajtásáról szóló 229/2012 . Korm. rendelet II .
fejezete szabályozza a pedagógusok állandó helyettesítési rendszerét. A Klebelsberg
Intézményfenntartó Központ létrehozása óta mit mutatnak a pedagógusok álland ó

helyettesítési rendszerének statisztikái megyei bontásban ?

1. Hány fő vesz részt a helyettesítési rendszerben, és ők milyen fenntartású köznevelési

intézményekből kérték a felvételüket a helyettesítési rendszerhez?

2. Hány darab önkormányzat, egyházi köznevelési intézmény, illetve magán köznevelés i

intézmény csatlakozott a helyettesítési rendszerhez a létrehozása óta?

3. Hány darab önkormányzat, egyházi köznevelési intézmény, illetve magán köznevelés i
intézmény kérte a helyettesítési rendszerből való kilépését a belépők közül a helyettesítési

rendszer létrehozása óta?

4. Milyen végzettséggel, szakképzettséggel rendelkeznek a helyettesítési rendszerbe n

résztvevő pedagógusok a statisztikák szerint?
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5. Milyen arányban vesznek részt teljes vagy részmunkaidőben a helyettesítési rendszerben a
pedagógusok?

6. Hány fő helyettesítő pedagógus esetén szűnt meg a nyilvántartása a helyettesítési
rendszerben az érintett kérelmére?

7. Hány fó helyettesítő pedagógus esetében fordult el ő , hogy a helyettesítési rendszerben
megszűnt a nyilvántartása, mert a helyettesítési rendszer működtetőjének megkeresés e
esetén önhibájából egymást kővető három alkalommal nem vállalta a helyettesítésre a
felkérést?

8. Hány fó fordult jogorvoslatért jogszabálysértésre történő hivatkozással a miniszterhez,
mert az állami intézményfenntartó központ törölte a nyilvántartásból önhibára
hivatkozással?

9. A 2013/2014-es tanév első félévében az összes köznevelési intézményben leadott tanórák
hány százalékát adták le helyettesítő pedagógusok?

10.A helyettesítő pedagógusok milyen tantárgyakat helyettesítenek a statisztikák szerint?

Részletes válaszait előre is köszönjük !

Budapest, 2014 . július 15 .

Tisztelettel,

Ikotity István
a Kulturális bizottság alelnöke

(LMP)

Bernadett
országgyűlési képviselő

(LMP)
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